

# 沙田 302 管理有限公司

## S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號: ST302/NTT/100/20/LC

致：各業戶

敬啟者：

### 通 告

#### 有關：百利閣一名住戶確診「新型肺炎」及緊急應變措施事宜

本處於日前接獲衛生署通知，本苑百利閣有一名單位住戶確診「新型肺炎」。本處特此匯報有關情況，並將安排緊急應變措施如下：

- 有關確診者已於通報後當晚已由衛生署接走至醫院接受治療。
- 本處已於 31/3/2020 下午，安排百利閣全座及本苑公共地方進行全面消毒及清潔工作，當中包括百利閣各層大堂、升降機、後樓梯間及外牆污水管氣管等。及後，食環署亦安排於 4 月 1 日上午到有關確診單位進行全面消毒。
- 本處亦會加強所有日常的清潔工作，苑內的康樂設施及場地會暫停開放，詳情請留意公佈。各業戶亦要特別注意個人衛生及配戴個人防護裝備，避免逗留及聚集於公共地方。

如有任何查詢，請於辦公時間內致電 2646 1859 與本處職員聯絡。特此通告，敬希垂注！

碧濤花園第一期管理處

2020 年 4 月 2 日

Date : 2<sup>nd</sup> April 2020

To : All Residents of Pictorial Garden Phase 1

### NOTICE

#### Re: Confirmed case of COVID-19 in Belleve Court and emergency measures

As informed by Department of Health, there is a confirmed case of COVID-19 in Belleve Court. Our Management Office arranged emergency response measures as follows:

- The confirmed patients have been picked up by the Department of Health to the hospital for treatment the night after the notification.
- In the afternoon of 31/3/2020, our office had arranged comprehensive disinfection and cleaning for the whole building of Belleve Court and the common area, including the lobby, lifts, rear staircases and external vent pipes of Belleve Court. Later, the FEHD also arranged for comprehensive disinfection at the relevant confirmed units on the morning of April 1.
- Our office will enhance all cleaning works in the building, the recreational facilities and venue will be closed or have limitation in use. All residents should also pay special attention to personal hygiene and avoid staying in common area.

Should you have any queries, please contact our office at 26461859. Thanks for your kind attention.

Management Office of Pictorial Garden Phase I

